
 

 

 

Zápis ze zasedání školské rady dne 26. 3. 
Dle schváleného času a data zahájeno jednání 26. 3. 2024 v 16. 30 
Přítomni: Pavel Broum, Zuzanna Zelenková Bedřichová, Jana Skalková, Jan Hrdina, Romana Burdy-
chová, Radka Tůmová 
Hosté: Jaroslav Andrle, Lenka Šimánková 
Omluveni: Šárka Maroušková, Marcela Kašparová 
Neomluveni: Pavel Tauer. 
Zapisovatel: Zuzanna Zelenková Bedřichová 
Ověřovatel: Jan Hrdina 
Rada je usnášení schopná 
Plánovaný program jednání: 
- informace o přijímacím řízení žáků 9. tříd  
- informace o aktuálních aktivitách školy a plánech aktivit do konce školního roku 2023/24 
- realizace investičních projektů – update  
- plány na další období – projekty, investice  
- rozšíření systému Škola online o rubriku ŠD a související e-omluvenky  
- různé  
 
Program byl doplněn o 2 body: 

- Paní Patricie Rosenbergová: představení administrace vkládání zápisu z jednání školské rady 

na web školy 

- Vyjádření podpory vedení školy ve věci dodržování pravidel při komunikaci s rodiči, včetně 

komunikace na watsappových třídních skupinách 

Program byl schválen všemi hlasy 
Informace o přijímacích řízeních na střední školy: 
Žáci 9. ročníků: přijímačky teprve budou; 15. 5. budou známy výsledky, ovšem žáci ani rodiče nemají 
povinnost výsledky přijímacího řízení sdělovat  

- Přehled, kam se žáci hlásí: letos nešly přihlášky přes školu, přehled je jen na základě informací 

od žáků 

- Nový systém přihlášek: lze podat až 3 přihlášky na střední školy + školy s talentovými přijí-

mačkami; celkem šlo podat až 5 přihlášek 

- Letos bylo 18 přihlášek na talentové zkoušky, což je hodně 

- Nejvíc přihlášek (více než polovina) je na gymnázia; dále na ekonomické, školy, management, 

cestovní ruch apod.  

- Na učiliště se hlásí pravděpodobně 3 žáci 

- Rodiče oceňují elektronický systém přihlášek na sš 

- Proběhly testy nanečisto pro žáky 9. ročníků organizované městskou částí Praha 7 zdarma; 12 

žáků cca se účastnilo; škola tuto možnost vítá 

-  

Víceletá gymnázia: hlásí se cca polovina žáků 7. ročníků, což je více než v předchozích letech; z 5. 
ročníků se hlásí cca 38 % žáků 

- Velká úspěšnost žáků při přijímačkách na víceletá gymnázia; následně je pak velký zájem o 

přestupy do 6. ročníků ze strany žáků jiných škol; ti pak dělají rozdílové zkoušky  



 

 

- p. Broum: počítá se s adaptačními programy pro tyto nové žáky? Odpověď: často je na dru-

hém stupni nový kolektiv i nový třídní učitel, pracuje se s adaptačním obdobím 

- S paní místostarostkou Šiškovou bylo už loni probíráno, že jsou nízké kapacity na sš; žáci, kteří 

se nedostali, to zkoušejí znovu 

- Na MŠMT jsou již data o tom, kam se hlásí kolik žáků  

Postupvkládání zápisů ze zasedání školské rady na web:  
Editování textu: přihlásit se na web, pak na stránkách školy pod záložkou „školská rada“ se objeví 
možnost rovnou editovat text. Vždy nezapomínat uložit. Ideálně text nejprve napsat ve wordu a ná-
sledně zkopírovat. Klinutím na odkaz lze zkontrolovat, že změna proběhla.  
Vkládání obrázků: kliknout na „obrázky“ a dále na „procházet“, následně nahrát obrázek. Ten lze pak i 
editovat (např. otočit), opět uložit a zkontrolovat odkaz. 
Vkládání souboru: kliknout na „soubory“ a dále „procházet“, následně nahrát soubor. Do okénka 
vlevo lze napsat název vloženého souboru. Opět uložit, zkontrolovat odkaz. Pořadí souborů lze upra-
vit myší, např. aby se nový zápis dostal nahoru. Opět uložit. 
Lze také v editoru přímo vytvořit tabulku. 
Pí Skalková: prosba o zaslání hlavičkového papíru, ne které se budou zápisy zveřejňovat; bude zaslán. 
P. Hrdina: dotaz na počet dětí, které se chystají k zápisu do první třídy. Odpověď: Data ještě nejsou, 
zápisy teprve budou; spádových děti je 64, ale hlásí se také hodně nespádových nebo se ještě někdo 
může přihlásit trvalým bydlištěm.  
 
Informace o aktuálních a plánovaných aktivitách školy:  

- Probíhají olympiády, aktuálně krajská kola 

- Proběhnou zápisy do 1. ročníku 

- Konec dubna: exkurze do Terezína 

- Konec roku: školy v přírodě  

- Je plánován výjezd do Německa 

- Akce s klubem mladého diváka 

- Proběhla soutěž v angličtině: cílem není nutně úroveň znalosti jazyka, ale zapojení v angličtině 

i v jiných dovednostech (zpěv atd.); MČ soutěž podpořila finančně, poděkování 

- Partnerská škola pro FCE: zúčastnilo se cca 12 žáků, všichni uspěli; úroveň B2, cca 3 žáci i C1; 

certifikát se uznává jako maturita i pro Erasmus; žáci školy mají slevu 

- V červnu proběhne seznámení s výukou jiného jazyka pro žáky 9. ročníků, aby měli povědomí 

před nástupem na sš 

- Je plánováno setkání budoucích prvňáčků 

- Je plánováno šerpování žáků z 9. tříd na Zámečku 

Investiční projekty a aktuality: 
- výměna elektroinstalace: zatím neproběhne; byla plánovaná a byly na ni navázané další akce 

jako rekonstrukce kabinetů, oprava videotelefonů, rozhlas; škola čeká na informaci, kdy se 

bude rekonstrukce realizovat, situace je vážná; pí Zelenková Bedřichová zjistí, proč 

k rekonstrukci letos nedojde 

- Rozšíření kapacit školy v objektu Veverkova 10; čtvrt roku není žádná informace, poslední ná-

vrh byl o rozmístění objektů; poděkování paní místostarostce Šiškové a paní Pochmanové 

stran komunikace, ale škola by potřebovala aktuální info 



 

 

- moc hezký prostor, šlo by jej určitě využít 

- rekonstrukce školního dvora, zastřešení: vznikla by nová tělocvična; stávající tělocvična by se 

stala učebnou IT a současná učebna IT by se uvolnila na kmenovou třídu 

- Výměna terminálu na přihlašování obědů, je zastaralý a nefunguje, je to strašně zdlouhavé a 

časově náročné; bude nový systém a bude tam i možnost pro žáky hlasovat, jak jim jídlo 

chutnalo 

- Plánuje se nová možnost svačin: ve strava.cz bude kromě obědů možnost objednat i svačinu, 

dítě samo nic neplatí; řeší se, kdo bude svačiny chystat (měla by školní jídelna, ale je podstav 

pracovníků jídelny); je potřeba svačiny obměňovat, jinak to děti nebudou chtít jíst; je potřeba 

spustit testovací systém a zjistit, kolik dětí by mělo zájem; cena bude cca 25 Kč; řeší se závoz 

pečiva, protože standardně ho školní jídelna nebere; pokud nebude zájem nebo to bude moc 

náročné, tak se udělá svačinový automat; je ale dražší, cca dvojnásobně 

- Na recepci se budou prodávat nápoje či něco drobného, co je v souladu s vyhláškou; aby měli 

žáci svačinu a pití, i když jsou ve škole dlouho; otázka je, kdo to bude prodávat; bude nový re-

cepční, stávající odchází 

- Učitelé jsou zahlcení administrativou, škola zvažuje elektronické podpisy přes; podle nového 

zákona takto lze podepisovat i smlouvy; ušetřilo by to čas (podpisy směrnic, podpisy odměn 

apod.); bude to stát nějaké finance, je to průkopnické  

- Oprava vzduchotechniky v jídelně: hlučela a byly na ni stížnosti; ukázalo se, že není bezúdrž-

bová; částka: 100 000 – 150 000, je nad rámec běžného rozpočtu; škola se chystá o uhrazení 

požádat městskou část 

- Je potřeba vyměnit okna; jedno stojí 100 000; celkem nejméně 1 000 000 kč, po 30% slevě; 

v rámci programu Nová zelená lze čerpat na rekonstrukci oken; původně byla myšlenka použítna 

to cenu za výhru 3. místa u PRE za úsporu na plynu, což je ale 100 000; pí Skalková: pozor: kvalita 

dřeva u repasí je horší, než u původních oken 

- P. Broum: šlo by rozšířit v rámci „školy online“ i sekci „školní družina“, aby bylo možné skrze to 

posílat do družiny informaci, v kolik má jít dítě z družiny, aby to nebylo formou „lístečků“? 

- Není to reálné  

- Pí Skalková: poděkování vedení školy, jak se postavila k situaci ohledně pravidel chování rodičů na 

půdě školy i ve watsappových skupinách; na škole funguje velmi dobře podpůrný tým: sociální 

pedagog, metodik prevence, psycholožka 

Pí Zelenková Bedřichová: dotaz, jak funguje soc. pedagožka; nyní pracuje na zkrácený úvazek,od 
dubna na plný; na škole se osvědčuje, je to úleva pro pedagogy od přetížení 
Změny v ŠVP: od příštího roku bude stabilně informatika ve stávající podobě (letos pilotováno), 
dále přibyde nový předmět „technické práce“; budou nově dílny v suterénu, keramická dílna a 
péče o pozemek; druhá půlka třídy pak bude mít vaření a následně se prostřídají 
 
Další termín na konci jednání: 28. 5. 16. 30, p. Broum je ze setkání omluven 

 


